
PROTOKOLL
fört vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings 
styrelse den 18 aug. 1949 på Stadion.
Närvarande: Nordlund, Extergren, Rinman, Garpe och 

Liliequist.
§ 1. Sammanträdet Öppnades av Nordlund som i ordf. Larsons 

frånvaro ledde förhandlingarna och inledde en diskussion 
om utgångsläget för styrelsens förhandlingar med fotbolls
sektionens styrelse i fråga om ekonomin.

§ 2. Beslöts att Rinman skulle föra styrelsens talan vid det 
följande mötet med fotbollssektionens styrelse.

§ 3. Beslöts att med början måndagen den 28/8 i fortsättningen 
hålla sammanträden varannan måndag, och i anslutning 
närtill beslöts, att styrelsens ledamöter skulle ha rätt 
att på föreningens bekostnad i samband med sammanträdena 
intaga måltid till en ungefärlig kostnad av kr. 5:-

§ 4. Efter en längre diskussion med fotbollssektionens styrelse 
(för dagen representerad av hrr Bergh, Malmgren, H. Garpe 
och Lundqvist) överenskoms följande:

a) föreningens huvudkassa skall såsom hittills och 
i enlighet med stadgarna tillföras 10 procent av fot
bollssektionens inkomster;

b) härutöver utfäster sig fotbollssektionen att 
lämna en garanti, innebärande inbetalning av ett visst 
belopp, vars storlek skall faställas vid ett nytt sam
manträde mellan styrelsen och fotoollssektionens 
styrelse, sedan resp. sektioner inkommit med sina an
slagsäskanden;

c) om vid årets slut den ekonomiska situationen 
skulle vara den, att garantin ej behövde tas i anspråk, 
men fotbollssektionen redan förskotterat pengar ur 
denna garanti, skulle fotbollssektionen ha det inbe
talta beloppet till godo hos styrelsen;

d) överenskommelsen beslöts att gälla under tiden 
1/7 1949 - 30/6 1950.

§ 5. Beslöts att tillskriva föreningens olika sektioner med 
begäran att de till den 15/9 1949 skola inkomma med sina 
anslagsäskanden.

§ 6. Avslutades sammanträdet.


